
Arvoisa puheenjohtaja ja valtuutetut. 

Vihdoinkin muuttuneet tarpeet liikuntapaikkarakentamisessa voidaan ottaa huomioon uuden, toivottavasti 
aikataulussa toteutuvan monitoimihallin myötä. Uusia lajeja on tullut vuoden -85 jälkeen liikunnan 
harrastajien lajivalikoimaan ja on tärkeää, että näiden uusienkin lajien harrastajille olosuhteet saadaan ajan 
tasalle. Myös massatapahtumien järjestämismahdollisuus Raahessa paranee huomattavasti. Raahen 
sosialidemokraattinen valtuustoryhmä hyväksyy Koivuluoto Areenan hankesuunnitelman liitteineen.


